
Zapisnik 1. seje Sveta staršev OŠ GRM 2023/24 

Seja potekala: ponedeljek, 25.9.2022 ob 18. uri v prostorih OŠ Grm. Seja zaključena ob 20.00 uri. 

Dnevni red: 

1. Ugotovitev prisotnosti oz. sklepčnosti 
2. Konstituiranje Sveta staršev OŠ GRM (izvolitev predsednika in podpredsednika sveta staršev) 
3. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje Sveta staršev OŠ GRM 
4. Poročilo o delu v šolskem letu 2022/23 
5. Predstavitev in razprava o Letnem delovnem načrtu OŠ GRM v letu 2023/24 
6. Razno 

Sprejeti sklepi in razprava: 

Ad 1)  

Svet staršev sestavlja 31predstavnikov oddelkov. Vsi oddelki imajo predstavnika. Na seji 25.9.2022 je 
bilo prisotnih 29predstavnikov, s čimer potrdimo sklepčnost. 

Ad 2) 

Predstavniki Sveta staršev smo izmed sebe z večino izvolili: 

-predsednika Sveta staršev: Uroš Malenšek 

-podpredsednico Sveta staršev: Sabino Devjak Novak 

Ad 3)  

Zapisnik zadnje seje svet staršev 2022/23 je bil soglasno potrjen. Prav je bil sprejet nov Poslovnik Sveta 
staršev. 

Ad 4) 

Poročilo o delu v šolskem letu 2022/23 je podala ravnateljica, ga. Zdenka Mahnič: 

-v preteklem letu je bilo 33 oddelkov 

-predstavljeni so bili rezultati NPZ v 3., 6. in 9. razredu glede na slovensko povprečje in analiza 
rezultatov  

-zelo uspešen projekt Erazmus 

-učenci zelo uspešni na tekmovanjih, na 23-ih različnih področjih 

Ad 5) 

Predstavitev in razpravo o Letnem delovnem načrtu OŠ GRM v letu 2023/24 je podala ravnateljica šole, 
ga. Zdenka Mahnič: 

-v šolskem letu 2023/24 je na šoli 775 učencev, v 31-ih oddelkih in 103 strokovni sodelavci 

- Na šoli je na novo, poleg pomočnika Mateja Povža, zaposlena še pomočnica ravnateljice Nina Šalamon 

-prednostne naloge: učitelj skrbi za ustrezno povratno informacijo, poudarjena aktivna vloga učenca, 
kerpitev učenčevih delovnih navad in vztrajnosti 

-planiranih 15 kulturnih prireditev, znotraj šole, v lastni režiji 



-izbirno projekt: Glasbeni projekt 

-projekt ERAZMUS v teku; ravnateljica poudari, da so učenci za izmenjavo izbrani zelo skrbno, po 
vnaprej določenih kriterijih, pri čemer mnenje podajo vsi učitelji, ki otroka učijo (potrebna utemeljitev 
celotnega učiteljskega kolektiva) 

-ponujenih 53 interesnih dejavnosti in 11 projektnih interesnih dejavnosti 

-v letošnjem šolskem letu bodo potekale raziskovalne naloge, podjetništvo, ljubiteljsko igralstvo (6-9. 
razred), raziskovanje EKO sistemov 

-7.12.2023 Grmsko srečanje z gostom Nejcem Gazvoda 

-priprava časopisa Najča 

-zbiralna akcija papirja bo dvakrat (oktober in marec)-poziv k čim večjem sodelovanju 

-tretji predmet NPZ v 9. razredu bo likovna umetnost 

-poziv staršem za namenitev 3% dohodnine OŠ Grm (sredstva namenjena ureditvi okolice šole) 

-ŠOLA ZA STARŠE: NE bo organizirana v letošnjem letu, saj preteklo šolsko leto ni bila obiskana 

Ad 6) 

Pobude in vprašanja staršev: 

Pobudnik Vprašanje Odogovor 
/  Vprašanje glede 

izobrazbe učiteljev v 
zadnji triadi, predvsem 
učiteljev angleškega 
jezika. 

Z. Mahnič pojasni, da imajo vsi učitelji OŠ Grm univerzitetno izobrazbo. 
 

/ Vprašanje glede odhodov 
več učiteljev. 

Z. Mahnič pojasni, da se z odhodi in menjevo kadrov srečujejo vse OŠ, v 
zadnjih dveh letih so od 78 učiteljev odšli štirje. 
  
 

/ Delitev otrok v 8. razredu. 
Na kak način, po kakšnih 
kriterijih? 

Z. Mahnič pojasni, da so kriteriji za delitev oddelka zelo natančni, na 
podlagi sociogramov in s sodelovanjem Svetovalne službe. Ravnateljica 
je učence o delitvi povprašala že v prvem tednu pouka in 
odgovorili so ji, da z delizvijo nimajo težav 

/ Vprašanje glede delavnice 
Intimna higiena in skrb za 
zdravje, ki jo je šola 
izpeljala za 7., 8. in 9. 
razred. 

Z. Mahnič pojasni, da je delavnica bila del učnega načrta, da na delavnici 
ni bilo propagande določenih higienskih pripomočkov, prav tako se na 
delavnici ni govorilo o različno spolno usmerjenih skupinah. 

/ Težavnost kolesarskega 
poligona v 5. razredu. 

Z. Mahnič pojasni, da morajo otroci znati voziti kolo, ko pridejo na 
poligon. V kolikor otrok kolesa ne zna voziti, seveda poligona ne more 
uspešno opraviti. Uspešno opravljen poligon pa je pogoj za opravljanje 
kolesarskega izpita. Da učenec pridobi ustrezno ravnotežje na 
kolesu, ki zagotavlja njegovo varnost v prometu, pa je v domeni 
staršev. 

/ Zakaj interesne dejavnosti 
objavljene tako pozno? 

Z. Mahnič pojasni, da je bilo potrebno zadnji teden v avgustu ponovno 
sestaviti urnik zaradi objektnivnih razlogov, zato je šola lahko objavila 
seznam kasneje. Zaradi velikega števila ID je potrebno več usklajevanja 
zaradi rednih obveznosti učiteljev. 

/ V 6-ih razredih 
nezadovoljstvo glede 
ponudbe interesnih 

Z. Mahnič pojasni, da je na voljo 53 brezplačnih interesnih dejavnosti. 
Podravnateljica N. Šalamon bo pripravila dodatna pojasnila dejavnosti, 
ki potekajo na OŠ Grm in jih izvajajo zunanji izvajalci ter so plačljive. 



dejavnosti. Kaj je plačljivo 
in kaj ne? 

/ Pritožba glede hrane 
(zmanjkalo napitkov, 
kruha, premalo kalorični 
obroki. 

Z. Mahnič pojasni, da napitkov učenci v letošnjem letu niso dobili. 
Izjema je bila malica dneva dejavcnosti, kjer je vsak učenec dobil 
svoj tetrapak.Kruh je na voljo vseskozi; več vrst (pirin, ržen, bel). Je pa 
res, da najprej zmanjka bel kruh, so pa na voljo še ostale vrste kruha. V 
kolikor učenec poje malico, kosilo, na voljo še kruh in sadje, je 
zagotovoljeno dnevnemu vnosu hrane. Z. Mahnič pojasni, da je 
potrebno jesti vse obroke, ki so ponujeni. Je dnevnemu vnosu glede 
na starost otrok zagotovljeno, poleg tega imajo na voljo še sadje 
in kruh. 
 

/ Problematika velikega 
števila nezadostnih ocen 
pri matematiki v zadnji 
triadi. 

Z. Mahnič in M. Povž pojasnita, da so učne težave pri matematiki velike, 
učitelji se trudijo, dodatno organiziran dopolnilni pouk v obsegu 3 
ur/teden.za 6. in 7. razred 
 

/ Kakšen je načrt dela s 
povprečnimi in 
nadarjenimi učenci? 

Z. Mahnič pojasni, da je ponudbe dovolj in da ti učenci niso zapostavljeni. 

/ Vprašanje glede dveh 
podravnateljev. 

Na OŠ Grm zaradi velikosti in obsega dela sta že vseskozi sistematizirana 
dva pomočnika ravnatelja. 

/ V 6. razredu 
nezadovoljstvo glede šole 
v naravi. 

Z. Mahnič pojasni, da da v letošnjem šol. l. nismo dobili odobrenega 
CŠOD-ja, zaradi velikega števila otrok, možnosti, da se smučarska šola 
izvede v lastni režiji kvalitetno z ustrezno opremo, cena šole v naravi 
nanese na 380 €/otroka. Zaradi tega se šola za izvedbo šole v naravi ni 
odločila. Organiziran bo smučarski tečaj. 

/ Angleška bralna značka Učenci se dogovorijo in jo opravljajo pri učečem učitelju 
/ Vpršanja 5-ih razredov 

glede tedna mobilnosti in 
dneva brez avtomobila. 
Zakaj je bila vključena le 
peščica otrok? 

16 otrok je bilo vključeno v sodelovanje z NIJZ, razredi niso imeli dneva 
dejavnosti 

/ Parkiranje za invalide. Ravnateljica bo govorila s starši učenca, ki je na vozičku in poiskala 
optimalno rešitev. 

/ Kako je s statisko nasilja 
na šoli in dogovorom, da 
1x/leto šola izvede 
anketo? 

Izvedli bomo anketo. 

/ Zaključna ekskurzija za 9. 
razred. 

Z. Mahnič pojasni, da je to dan dejavnosti, kot npr. en dan šola v naravi. 
Gardaland je odsvetovan, saj šola na taki lokaciji ne more zagotavljati 
varnosti otrok. 

/ Hišni red in v nasprotju s 
Pravilnikom šole. 

Uskladitev bo dana timu za vzgojno delovanje, dokumeta bosta dana v 
lekturo. 

 

 

Zapisala: Sabina Devjak Novak  

 

Predsednik Sveta staršev: Uroš Malenšek 

 

Novo mesto, 25.9.2023 


